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We zitten nu precies één heel schooljaar in onze nieuwe school. We zijn er heel blij mee en we zien 

nu goed de voordelen van een gebouw wat aansluit op de visie. In school hangt ons visiebord. Dit laat 

zien waar wij voor staan. De grote en prominent aanwezige bibliotheek, de transparante indeling, de 

leerpleinen en de ruime open lokalen voorzien van glazen schuifpuien geven al een doorkijkje in wat 

wij belangrijk vinden voor ons onderwijs. 

Ook het schoolplein is nu zo goed als klaar. De schoolcommissie heeft ons hier goed bij geholpen. Na 

de zomervakantie komt het gras en de beplanting er in. Dat was door de grote droogte in juni vóór de 

zomervakantie niet meer mogelijk. Op deze mooie locatie ontbreekt  het ons aan niets. 

 

We vinden het belangrijk dat ook ouders weet hebben van onze visie op leren en kunnen zien wat we 

doen. We hebben het afgelopen schooljaar een aantal keren ouders de gelegenheid gegeven om te 

komen kijken hoe we vanuit onze visie werken met onze leerlingen, hoe feedback geven en 

ontvangen er uit ziet en wat de functie van het leerplein is. Dit was voor de aanwezige ouders heel 

verhelderend. We proberen dit ook in het komend seizoen weer te doen. De leerkrachten leren de 

leerlingen niet alleen wat feedback is en wat ze er mee kunnen, zij oefenen ook met leerlingen om 

zelf in te kunnen schatten of zij de leerstof al beheersen of dat er nog oefening nodig is. Leerlingen 

die nog moeite hebben met bepaalde leerdoelen hebben iets anders te doen dan leerlingen die de 

doelen al beheersen. Deze benadering leidt tot meer ‘eigenaarschap’ van de leerlingen voor hun 

leerproces en dat helpt. Zij leren immers voor zichzelf en niet voor de juf of meester. 

 

We willen graag alle leerlingen de  zorg en aandacht geven  die ze nodig hebben. Dat kost de nodige 

tijd en moeite. Het leidt tot veel gesprekken met leerkrachten, ouders en externe specialisten.  Ook 

het afgelopen schooljaar is onze intern begeleider juf Jantine daar heel druk mee geweest. Een 

belangrijk uitgangspunt hierbij is dat we niet focussen op wat het kind heeft, maar wat het nodig 

heeft. Passend onderwijs betekent dat je telkens kijkt naar de onderwijsbehoeften die een kind  heeft 

en of en hoe de school daaraan tegemoet kan komen. 

 

De veiligheid op school is van groot belang en dat behoeft altijd aandacht. We hebben hierover 

goede afspraken gemaakt. In school en in de groepen hangen de succescriteria voor een fijne school 

en een fijne klas. Deze komen uit ons programma KiVa (het Finse woord voor ‘fijn’). Zowel in het 

ouderpanel als in de leerlingenraad wordt positief gesproken als het gaat over veiligheid en 

schoolklimaat. Dit wil niet zeggen dat er nooit iets gebeurt. Het afgelopen jaar heeft groep 8 een 

minder goede start gehad en dat was voor zowel de leerkracht als de leerlingen niet fijn. Gelukkig 

hebben juf Jetske en juf Jarna, die vanaf november de groep hadden, hier goed op geanticipeerd. In 

samenwerking met de ouders is veel ten goede gekeerd. De afsluitende musical van groep 8 werd 

uiteindelijk een heel mooi slotstuk van het schooljaar. Meester Wouter (vers van de PABO) had al die 

tijd samen met juf Jetske groep 1-2 en het moet gezegd: dat heeft hij met verve gedaan!   

In de hele midden- en bovenbouw wordt jaarlijks een veiligheidsmeting gehouden en hieruit blijkt dat 

de meeste leerlingen op school lekker in hun vel zitten. Wanneer dat even niet zo is pakken we dat 

direct op. We proberen ook problemen te voorkomen door in te steken op mogelijke gevaren zoals 

die er zijn bij het gebruik van social media. Ook dit jaar is hieraan de nodige aandacht besteed. Juf 

Nynke coördineert alle acties omtrent veiligheid en veiligheidsbeleving. 

 

Voor het rekenonderwijs maken we gebruik van  de methode ‘Wereld in getallen’ Met deze methode 

halen we overwegend mooie resultaten. Het is natuurlijk niet de methode die daarvoor zorgt maar de 



leerkrachten die er mee werken. We hebben dit schooljaar besproken wat de ‘kracht van het  

herhalen’ is en hebben daarnaast aandacht  besteed aan hoe we nu controleren en zeker weten of 

iedereen nu echt begrijpt wat is uitgelegd. We maakten dit schooljaar voor het eerst gebruik van de 

Utrechtse Getalbegriptoets. Hiermee kunnen we vroegtijdig in groep 1-2 rekenproblemen signaleren 

en hierop ingrijpen. Juf Marianne is onze rekencoördinator. 

 

Bij het taalonderwijs lag dit schooljaar de nadruk op de verbinding tussen mondeling en schriftelijk 

taalgebruik in het project ‘De Taalronde’. Daarnaast hebben we dit schooljaar de uitbreiding van 

Engels naar de onderbouw voorbereid. Komend schooljaar geven we het vak Engels vanaf groep 1. Juf 

Jantine is onze taalcoördinator. 

 

Gelukkig is er meer dan rekenen en taal. Ook op het gebied van kunst en cultuur is op school veel te 

doen. Juf Angela is onze cultuurcoördinator en heeft een cultuurbeleidsplan gemaakt waarin het 

aanbod staat beschreven. Jaarlijks terugkerend  zijn ‘De Kunstweken’ waarbij leerlingen geïnspireerd 

op het werk van beroemde kunstenaars, zelf kunstwerken maken. Dit leverde dit jaar in alle groepen 

werkelijk verbluffende resultaten op. Ouders kunnen deze kunstwerken kopen. Ook op het gebied van 

muziek en theater zijn er dit jaar in elke groep mooie evenementen geweest: Jij en de Lawei, het 

koperproject, een project met het NNO en natuurlijk de eindmusical zijn hiervan sprekende 

voorbeelden. Op het gebied van techniekonderwijs hebben we dit jaar een techniekproject gehouden 

wat uiteindelijk de voorpagina van de DC haalde: Racen maar…met je bierviltjecar! 

In het kader van geschiedenis en burgerschapsonderwijs zijn er in de bovenbouw lessen gegeven  

over de Tweede Wereldoorlog. Dit resulteerde uiteindelijk in de adoptie van het plaatselijke 

oorlogsmonument. Leerlingen van groep 7 en 8 hebben op 4 mei tijdens de plechtigheid een krans 

gelegd. Er is een enquête gehouden onder de leerlingen over actief burgerschap en die liet zien dat 

het met de kennis wel goed zit en dat de houding (‘attitude’) nog iets beter kan. Projecten zoals deze 

helpen daar goed bij.  

Tenslotte 

Dit schooljaar kende ook verdrietige momenten. Het plotselinge overlijden van Yorrick, de jongste 

zoon van juf Tiny en het overlijden van onze oud-collega meester Michèl, hebben een flinke impact 

gehad op zowel leerlingen als personeel.  Het was goed om hieraan ook ruim aandacht te schenken 

op school.  

Nu het schooljaar er op zit is een woord van dank voor de inzet van alle onderwijzend en 

ondersteunend personeel op zijn plaats, maar ook voor alle ouders en vrijwilligers die bij diverse 

gelegenheden voor ons  klaar stonden. Heel hartelijk bedankt allemaal. 
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 Kunstweken juni 2023 
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